
Skrivelse till styrelsen för Svenska Bostäder om föredragning av 
arbetet med systematisk hyressättning 

 
Sedan en längre tid tillbaka har ett arbete med systematisk hyreshöjning, så kallad 
Stockholmshyra, bedrivits av stadens tre bostadsbolag tillsammans med hyresgästföreningen.  
 
Arbetet har nu kommit ganska långt och med anledning av det har styrelsen för Svenska 
Bostäder fått brev från hyresgästföreningens lilla förhandlingsdelegation för hyresgästerna i 
Svenska Bostäder. Krav ställs på styrelsen att sätta sig väl in i förslaget och påverka det till att 
inte innebära orimliga hyreshöjningar allmänt och särskilt i vissa områden. Av brevet framgår 
vidare att det finns en förväntan från den lilla förhandlingsdelegationen om direktiv till 
bolaget att systematisera på nuvarande totala hyresnivå.  
 
Styrelsen har tidigare fått information om arbetet med den systematiska hyressättningen men 
nu när arbetet har kommit längre och mot bakgrund av brevet från hyresgästföreningen ser vi 
behov av och har önskemål om ytterligare en föredragning för styrelsen. 
 
 
Stockholm den 9 september 2021 
 
 
 
Maria Hannäs (V)
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